
ODGOVORI NA VPRAŠANJA SVETNIKOV 
 
                                             

- Odgovor na vprašanje g. Valentina Krtelja glede objekta stare vodarne na izviru 
Hublja: 

 
Objekt stare vodarne na izviru Hublja je že prevzel vlogo vodohrana za zagotavljanje dnevne 
izravnave porabe vode. V sklopu izgradnje vodarne so se instalacije v objektu ustrezno 
preuredile, potrebno pa bo namestiti še dodatni elektromotorni ventil ter ga povezati v sistem 
nadzora vodarne Hubelj, kar bo izvedeno v prihodnjih mesecih. 
 
Pripravil: Peter Kete 
 

- Odgovor na vprašanje g. Valentina Krtelja glede objekta Rizzatijeve vile: 
 

V letu 2000 je bila izdelana idejna zasnova za Šturski park Ajdovščina, ki jo je izdelal 
Arhitekturni atelje, Uršula Lenščak s.p.. Idejna zasnova je obravnavala širše območje do 
poslovnega kompleksa Primorje z: ureditvijo parka, botaničnega vrta, otroškega igrišča, 
sprehajalnimi potmi, z brvjo preko Hublja… Vila Rizatti naj bi bila reprezentančni objekt: pritličje 
bi bilo namenjeno kavarni in kulturnim dejavnostim, v zgornjih etažah pa bi bili poslovni prostori 
oz. pisarne za dejavnosti, ki poslujejo s strankami. 
V letošnjem letu bo izveden energetski pregled objekta. Po opravljenem pregledu bo sprejeta 
odločitev o potrebnih gradbeno obrtniških delih na objektu in nadaljnjem namenu objekta. 
 
Pripravila: Irena Raspor 
 
 

- Odgovor na vprašanje g. Mitje Tripkovića glede varnosti stavbe 3 OŠ Danila 
Lokarja in glede pobude o odkupu menze in vrta bivšega Primorja 

 
Varnost stavbe 3 OŠ Danila Lokarja 
Objekt stavbe 3 OŠ Danilo Lokar je proučil ter izdelal poročilo Zavod za raziskave materialov in 
konstrukcij iz Ljubljane (ZRMK). Iz poročila ne izhaja, da bi bilo potrebno objekt takoj opustiti. V 
primeru rekonstrukcije oziroma adaptacije objekta le tega, pa zaradi novih predpisov ni mogoče 
sanirati in adaptirati na način, da bi objekt kasneje lahko zadostil vsem novim statičnim 
standardom in zahtevam. Slednje je bil razlog, da je poročilo v svoji vsebini objekt  z vidika 
statične ustreznosti in primernosti za adaptacijo, ocenilo negativno. Objekt je bil načrtovan v 60 
letih prejšnjega stoletja kot nearmirana betonska konstrukcija, kar je bilo takrat v skladu s 
predpisi, danes pa seveda ne ustreza več zahtevam potresne varnosti. 
Glede na zastavljeno vprašanje, pa se bomo z izdelovalcem študije ponovno posvetovali, ali se 
lahko stavba 3 še naprej varno uporablja, ali pa je morda v takem stanju, da bi jo bilo potrebno 
takoj prenehati uporabljati. Pri tem naj kot podatek še navedemo, da sta v Sloveniji zgrajeni še 
dva identična objekta (tipski načrt), eden izmed njih je tudi stavba osnovne šole v Vipavi. 
 
Pripravila: J. Furlan,  P. Kete 
 
 
Pobuda o odkupu menze in  vrta bivšega Primorja 
Objekt menze in vrta bivšega Primorja smo si ogledali ter ocenili, da trenutno objekt ni primeren 
za odkup, prav tako nakup tega objekta ni predviden v načrtih razpolaganja s premoženjem. Kot 
aktualen in smiseln nakup se ocenjuje objekt nekdanje ambulante na Idrijski cesti. Po podatkih 
stečajnega upravitelja Primorja premoženje ne bo dano na javno dražbo pred jesenjo. 
 
Pripravil: J. Furlan 
 
 



- Odgovor na vprašanje g. Borisa Kovača glede vzpostavitve mestne blagajne: 
Pobuda je bila akceptirana. Za vzpostavitev javne blagajne bomo, do predvidoma konca 
meseca aprila, izdelali oceno stroškov in koristi. Na podlagi ocene bomo predlagali ustrezne 
aktivnosti. 
 
Pripravil: J. Furlan 
 

- Odgovor na vprašanje g. Tadeja Beočanina glede pošiljanja ponudb vsem 
ajdovskim gradbincem: 

 
Pošiljanje ponudb vsem ajdovskim gradbincem 
Za zagotovitev konkurenčnosti, transparentnosti in racionalne porabe proračunskih sredstev, se 
v glavnem za vsa javna naročila (pod vrednostjo 40.000 € brez DDV za gradnje) pridobi več 
ponudb oziroma na drugačen način preveri ponudbene cene na trgu. Predlog izbora 
ponudnikov, ki se jih povabi k oddaji ponudbe, pripravi skrbnik javnega naročila glede na vrsto 
in obseg del. Za vsa ostala javna naročila večjih vrednosti so vsa javna naročila ponudnikom 
dostopna preko portala Javnih naročil. Skladno z zakonom je omejevanje konkurence na 
ponudnike iz določenega teritorija nedopustno in nezakonito.   
 
Pripravila: Alenka Čadež Kobol 
 
 

- Odgovor na vprašanje g. Dušana Mikuža glede pobude spremembe 
računovodskih programov v šolah, da bi združevali otroke ene družine na eno 
položnico, glede datuma priklopa naselja Grivče na kanalizacijo, glede pobude 
čiščenja cest po KS preko javnih del, glede pobude, da se javne svetilke pozneje 
prižigajo in prej ugašajo (izračun) ter glede vprašanja o sofinanciranju društev s 
področja ZIR: 

 
Sofinanciranje društev s področja ZIR 
Društvom, katera so vključena v sistem ZIR (7 društev) so letno v proračunu zagotovljena 
določena finančna sredstva za nakup opreme oz. usposabljanje članov. Vsa društva so v 
mesecu marcu (letos 6. marec – rok za oddajo vlog je 5. april) pozvana, da se prijavijo na razpis 
za prejem sredstev. Vlogi mora biti priložena specifikacija opreme, katero želijo prejeti, ter 
ocenjena vrednost opreme. Kot priloga je obvezno tudi poročilo o delovanju društva v preteklem 
letu. Na podlagi dokumentacije ter dejavnosti društev na področju CZ, poveljnik CZ Občine 
Ajdovščina v soglasju z občinsko upravo razdeli omenjena sredstva. Društvom se pošlje 
pogodbe, na podlagi katerih društva izstavijo zahtevek, kot prilogo pa dajo kopije računov 
nabavljene opreme oz. izvedenih usposabljanj. 
 
Pripravil: Jošt Černigoj 
 
Priklop naselja Grivče na kanalizacijo:  
Priklop navedenega naselja na javno kanalizacijo ni zajet v naslednjem 4 letnem planu. V planu 
je izgradnja sekundarne vodovodne linije za priklop naselja na javno vodovodno omrežje. Kjer 
bo potrebno, se bo vzporedno z vodovodom  izvedla tudi javna kanalizacija. 
Glede na nam poznano problematiko pa je problem zaselka Grivče v zalednih meteornih vodah 
in s tem vzdrževanja struge javnega potoka, ki pa ni v upravljanju Občine Ajdovščina. 
 
Pripravil: Peter Kete 
 



Sprememba računovodskih programov v šolah 
Na podlagi vprašanja in pobude smo šole v občini povprašali ali omogočajo združevanje 
položnic za malice, kosila, če je v šoli več otrok iz iste družine. Po prejetih podatkih vse šole 
združevanje položnic omogočajo, v kolikor starši za to zaprosijo (OŠ Dobravlje ima sistem 
avtomatiziran). 
 
Pripravila: Katarina Ambrožič 
 
Pobuda čiščenja cest po KS po zimi preko javnih del 
Skladno z odlokom o lokalnih cestah je zimska služba  del vzdrževanja javnih poti, za katere so 
zadolžene krajevne skupnosti. Predsednike KS bomo na vaš predlog opozorili, da po končani 
zimi ceste pregledajo in očistijo. 
 
Pripravila: Alenka Čadež Kobol    
 
Pobuda, da se javne svetilke pozneje prižigajo in prej ugašajo (izračun) 
Občina Ajdovščina je pričela z energetsko sanacijo javne razsvetljave konec lanskega leta. 
Zamenjanih je preko 1100 neustreznih svetilk z energetsko varčnimi svetilkami, ki imajo v ohišju 
svetilke vgrajeno tipalo, ki vklaplja in izklaplja svetilko glede na zunanjo svetlobo. Prav tako 
bomo v mesecu aprilu pričeli z zamenjavo še preko 300 neustreznih svetilk, kar pomeni, da bo 
večina neustreznih svetilk v občini Ajdovščina zamenjana z novimi. Menimo, da je z zamenjavo 
uresničena tudi vaša pobuda.  
 
Pripravila: Alenka Čadež Kobol   
 
 

- Odgovor na vprašanje g. Igorja Česnika glede odgovora OŠ Danila Lokarja glede 
postavitve hitrostnih ovir 

 
Zaradi velikega števila pobud o postavitvi hitrostnih ovir v preteklem letu ter trenj med 
zagovorniki in nasprotniki postavitev le teh, bosta vse postavitve hitrostnih ovir obravnavala 
Svet za preventivo in vzgojo v cestnem prometu ter Odbor za okolje in prostor. Ko bosta Svet 
za preventivo in vzgojo v cestnem prometu in Odbor za okolje in prostor gradivo obravnavala, 
bomo Občinski svet o odločitvah obvestili.  
 
Pripravil: Jošt Černigoj 
 
 

- Odgovor na vprašanje g. Antona Žagarja glede pobude, da se tržnico pokrije 
Pobudo o ureditvi tržnice oziroma morebitnemu pokritju le te bomo proučili.  
 
Pripravil: J. Furlan 
 
 
 
Ajdovščina, 11.3.2013 
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